
 

INTRODUCTIE NIEUW BESTUUR - AMBITIES 

Afgelopen week zijn wij aangetreden als nieuw bestuur van onze hockey club. Uiteraard zijn wij al 

langer bezig met de voorbereidingen voor deze taak en zijn al meerdere malen bij elkaar geweest, 

het doel hierbij was dat wij elkaar in deze rol beter hebben leren kennen en hebben wij enkele 

speerpunten bepaald die voor ons als leidraad zullen dienen voor de komende bestuursperiode.  

Bij het aantreden van ieder nieuw bestuur zijn er nieuwe ideeën en ambities die geformuleerd en 

uitgevoerd zullen worden. Dat wil niet zeggen dat zaken voorheen niet goed gingen,  in tegendeel 

zelfs,  wij zijn het oude bestuur zeer erkentelijk wat zij jarenlang voor de vereniging hebben 

betekend. Enkele “oud” bestuursleden hebben aangegeven nog inzetbaar te zijn voor de vereniging, 

wij zullen daar zeker gebruik van gaan maken.  

“Veilige gezellige familieclub met ruimte voor ambitie” 

MHCEpe is een laagdrempelige, professionele, gestructureerde, groeiende hockeyvereniging met een 

transparante cultuur gedragen door vrijwilligers, waar plezier en presteren in een veilige omgeving 

centraal staan. 

 Gezelligheid: ons doel is om op wedstrijddagen meer (niet actief hockeyende) mensen te 

trekken naar de club. Hoe wij dit exact gaan invullen is nog open maar wij denken aan 

activiteiten op de wedstrijddagen om de gezelligheid en sfeer te verhogen. Je kunt hierbij 

denken aan muziek, barbecue etc etc. In een pril stadium zijn er gesprekken gaande met 

andere verenigingen die gebruik kunnen maken van faciliteiten die bij ons beschikbaar zijn en 

die wij zelf niet gebruiken zoals de “zandbak” en het kleine kunstgrasveldje.  Ook hierbij telt 

“hoe meer zielen hoe meer …..” uiteraard zullen deze ontwikkelingen bijdragen aan de  

kantineomzet.  



 Verbetering accommodatie: hoewel er de laatste jaren veel aan de accommodatie is gewerkt 

vinden wij het zinvol om hier een gestructureerd plan van aanpak voor te maken. Op deze 

wijze kunnen we redelijk inschatten wat wanneer moet gebeuren. Een expert op dit gebied 

zal ons hier vrijwillig in ondersteunen en zal samen met Marjolein een meerjarenplan 

opstellen.  

 Veiligheid: een quick scan die is uitgevoerd op de club heeft enkele zaken aan het licht 

gebracht die snel opgepakt moeten gaan worden om de veiligheid van onze leden te kunnen 

waarborgen. Een voorbeeld hiervan is de tribune, wij achten het niet verantwoord om deze 

te handhaven in de huidige staat. Hier zal dan ook snel werk van gemaakt worden.  

 Hockey plezier moet ons inziens voorop staan, een ieder moet op zijn eigen manier plezier 

kunnen beleven aan de hockeysport. Echter zal er zeker ruimte zijn voor ambitie, een team 

wat de potentie en ambitie heeft om te excelleren zal zeker gefaciliteerd en ondersteund 

gaan worden. Individuele spelers die het niveau van onze club ontstijgen zullen we 

begeleiden, waar nodig,  in het realiseren van hun persoonlijke ambities. 

Ledenwerving: 

Het ledenaantal is jaren vrij constant geweest (circa 370). Echter onverwachts is het aantal leden in 

2015 teruggelopen naar 326. Deze afname had niet zozeer te maken met het aantal opzeggingen 

(deze waren vergelijkbaar met de jaren daarvoor) maar met de aanwas van nieuwe leden. Het “oude 

bestuur” heeft een aantal leden gevraagd een plan van aanpak te maken. Marieke Stikvoort, Menno 

Kuipers en Jan Kasteel hebben het “plan ledenwerving” 18 mei jongsleden aan het bestuur 

gepresenteerd. Zij hebben een goed en gedegen plan gemaakt die zeker als leidraad gaat dienen 

voor de ledenwerving. De nieuweledencommissie wordt samengesteld. In eerste instantie zullen 

twee specifieke doelgroepen benaderd worden, te weten leerlingen lagere school vanaf groep 3 en 

veteranen dames zondag. De plannen worden uitgewerkt en we komen hier zsm op terug.  

Voor ons als bestuur staat plezier hoog in de prioriteiten lijst, hiermee is uiteraard rekening 

gehouden met de samenstelling. Naast de kwaliteiten die de individuele bestuursleden  moeten 

beschikken om de functie goed te kunnen bekleden is de onderlinge band zeker zo belangrijk, wij zijn 

er van overtuigd  hierin geslaagd te zijn en hebben er alle vertrouwen in dat wij dit zullen uitstralen 

binnen en buiten de vereniging. Gericht, betrokken, open, benaderbaar en ambitieus zijn woorden 

die van toepassing zijn. De leden zullen de bestuursleden dan ook vaak op de club aantreffen tijdens 

activiteiten waarbij wij hopen dat een ieder die dat wil ons zal benaderen met vragen en/of 

opmerkingen.  

 


